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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, na jednom z predchádzajúcich zasadnutí sme riešili neumožnenie vyplatenia 
vyšších odmien základnej umeleckej škole, z dôvodu neumožnenia preklasifikácie 
prevádzkových výdavkov na mzdové. Na tom minulom zasadnutí sme nedostali informáciu 
o tom, čo vlastne sa stalo a bolo dôvodom, preto sa pýtam, kto pochybil pri neumožnení 
preklasifikácie prevádzkových výdavkov na mzdové základnej umeleckej škole a tým 
spôsobil nevyplatenie vyšších odmien učiteľom, než aké dostali.  
 
PhDr. Čižmár: 
Podnet, alebo interpelácia bola riešená myslím pánom poslancom Pristášom. Bola preverená, 
uskutočnilo sa rokovanie s pani riaditeľkou základnej umeleckej školy. Celý problém nastal 
v komunikácii, pretože požiadavka, ktorá bola adresovaná mestu, bola adresovaná referentke 
finančného oddelenia. Na základe spoločného stretnutia i za účasti pani zástupkyne, pani 
vedúcej odboru školstva, vedúceho finančného oddelenia, bolo dohodnuté, že takéto 
požiadavky budú smerovať v budúcnosti priamo im, ako zodpovedným vedúcim za jednotlivé 
oddelenia. Čo sa týka výšky odmien, konkrétnu informáciu vám môže poskytnúť aj pán Ing. 
Duč. Základnej umeleckej škole boli v minulom roku vyplatené odmeny, dokonca ako jedny 
z najvyšších  v rámci inštitúcii v našej zriaďovateľskej pôsobnosti. A čo sa týka financií ako 
takých, aby nevznikol nejaký zbytočný šum, o tieto peniaze škola ako taká neprišla, len neboli 
preklasifikované. Takže po dohode s pani riaditeľkou a hlavne aj za účasti príslušných 
vedúcich oddelení bolo dohodnuté, že takéto požiadavky budú smerovať priamo im, ako 
zodpovedným, nebudú riešené len telefonickou cestou, ako to bolo riešené v tomto prípade.  
 
Ing. Kolesár: 
Nepýtal som sa na to, či škola prišla o peniaze, alebo neprišla. To dobre vieme, že neprišla, 
veď sa za to nakúpil istý drobný dlhodobý majetok, alebo drobný hmotný majetok. Pýtal som 
sa na to, kto bol zodpovedný, pretože prvá informácia bola, že na vine sú poslanci, preto sa 
pýtam modifikovane. Spôsobili poslanci mestského zastupiteľstva tento stav?  
 
PhDr. Čižmár: 
Pokiaľ ja viem, nebola prezentovaná informácia, že za to môžu poslanci. Pokiaľ sa riešila 
diskusia k tomuto bodu v rámci interpelácie, bolo povedané, že príslušná zamestnankyňa 
pravdepodobne to vyhodnotila, ako dôsledok neschválenej rozpočtovej zmeny a práve z tohto 
dôvodu sme požiadali aj pani riaditeľku a myslím, že to bolo obojstranne pochopené, aby tieto 
požiadavky boli oficiálne adresované príslušnému vedúcemu oddelenia. Takže, určite tu nešlo 
o pochybenie poslancov, určite nešlo ani o pochybenie niektorého z konkrétnych 
pracovníkov, len spôsob a forma takejto žiadosti bude od nasledujúcich období, alebo v tom 
ďalšom období riešená práve týmto spôsobom. To znamená, priamo adresne príslušnému 
vedúcemu oddelenia aj s vedomím vedúcej oddelenia školstva.  
 
Ing. Kolesár: 
Čiže je úplne jasné, že poslanci tento stav nespôsobili. Osobne ma mrzí, že nikto nepochybil, 
len peniaze učitelia nedostali. No, to už nech vysvetľuje vedenie mesta, ako je možné, že keď 



nikto nepochybil, tak sa čosi nepodarilo, ale podstatné je, že nie je to záležitosť poslancov 
mestského zastupiteľstva. Tak žiadam, aby naozaj ten odpovedač, ktorý tu je, že za všetko 
môžu poslanci, bol už konečne vypnutý.  
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, ja som sa vyjadril, ja som už vyjadril k tomu, aj som to povedal pred chvíľou 
v odpovedi a ešte raz opakujem, aj zamestnancom základnej umeleckej školy boli vyplatené 
v minulom roku odmeny, dokonca číselne, ak požiadate o číselné vyjadrenie, môže vám to 
poskytnúť pán Ing. Duč v konkrétnom čísle, ale patrili k najvyšším v rámci škôl v našej 
zriaďovateľskej pôsobnosti.  
 
Ing. Kolesár: 
Aha, čiže vážení zamestnanci základnej umeleckej školy, buďte spokojní s tým, čo ste dostali 
a už sa nesťažujte.  
 
PhDr. Čižmár: 
To nie je o tom, že sa nemajú sťažovať. 
 
Ing. Kolesár: 
No, tak to ste povedali pán primátor 
 
PhDr. Čižmár: 
Nevkladajte mi do úst to, čo som nepovedal. Som povedal, že aj zamestnancom základnej 
umeleckej školy boli vyplatené v minulom roku odmeny, aby nevznikol dojem, že 
zamestnancom základnej umeleckej školy neboli vyplatené tieto odmeny. Veď s takouto 
informáciou sme narábali aj práve počas stretnutia s pani riaditeľkou základnej umeleckej 
školy, išlo o preklasifikovanie prostriedkov. 
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, moja otázka znela, kto neurobil, čo mal urobiť a tým spôsobil nevyplatenie 
vyšších odmien učiteľom. Ja som tu nepovedal, že učitelia ZUŠk-y nedostali odmeny. 
Hovorím, že mohli dostať vyššie odmeny, aj 1 euro je viac, ako 0 eur. Čiže, keď niekto dostal 
jedno, mohol dostať dve. Takže prosím, aby ste odpovedali na to, na čo sa pýtam. Ja viem, že 
dostali odmeny, bolo to tu 100x povedané, ja sa pýtam, prečo nemohli dostať vyššie. A teraz 
ste jasne povedali a ďakujem vám za tú odpoveď, že poslanci s týmto nemali nič spoločné 
a prosím, aby si to zamestnanci základnej umeleckej školy aj uvedomili, že naozaj, nie sú tu 
poslanci preto, aby oberali učiteľov mestských škôl o ich odmeny.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
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